
Utveckling av Pargas torg - möte 8.8.2023 kl. 13:00-14:08 
 

Plats: 
Styrhytten, Pargas stadshus 

 

Närvarande: 
Folke Pahlman 

Markus Karlsson 

Kitty Abrahamsson 

Peggy Wallin 

Matias Jensén 

Mathias Bergman 

Tomas Eklund 

Annette Backholm 

Maria Leppäkari 

Joakim Jansén 

Anne Pelkonen 

Linda Baarman 

John Forsman 

 

Mötets agenda: 
Att reflektera över hur rivningen av taxistationen gick och att ta följande steg i utvecklingen av 

torget. 

 

Reflektion över rivningen av taxistationen: 
Enligt torgförsäljarna gick det bra att idka torgverksamhet även under rivningsskedet. De tillfälliga 

sociala utrymmena får två tummar upp och lämpar sig bra både för torgförsäljarna och 

taxichaufförerna. 

För framtiden önskar sig torgförsäljarna att betongklossarnas placering justeras. Överenskommet att 

Annette tillsammans med Kitty och Markus träffas på torget och kollar närmare på saken. 

 

Reflektion över Midsommartorget:  
Stadens representanter närvarade på Midsommartorget den 21.6. för att ta emot invånarnas idéer 

om utvecklingen av torget. Anne hade samlat ihop invånarnas idéer och redogjorde för dem. Hon 

delade ut ”TORI-IDEAT ASUKKAILTA 2023” och alla fick bekanta sig med idéerna. Vi beslöt att jag 

även skickar den elektroniskt till alla medlemmar i den här gruppen.  

 

Till följande:  
På förslag är att erbjuda invånarna en möjlighet att ge sina utvecklingsidéer via en elektronisk enkät i 

samband med Kulturparlamentet som ordnas augusti-september. Finns även idéer om att då dra en 

utveckling av torget-workshop. Fia och Linda ansvarar. 

Utöver den här idéen så kan man nu lämna in sina idéer vid anslagstavlan utanför biblioteket. 

 

 



Innan Kulturparlamentet kom vi fram till att vi behöver bekanta oss med allt material som hittills 

finns om torget. Vi kommer att ägna följande möte till det. Alla hjälps åt att samla in material och i 

mån av möjlighet läggs materialet i en Teams-grupp som Linda skapar. 

Alla som har möjlighet bekantar sig med materialet innan följande möte och under mötet tittar vi 

närmare på vad vi kommer att beakta i planeringen av torget. 

 

Under dagens möte kom vi fram att åtminstone följande material finns: 

Fias mapp ”Centrumplanering” - Fia får ta med till mötet 

Päivi Tallbergs idéer -  Ifall Heidi har hennes idéer i tryckt form, får hon ta med till mötet. Annars 

kan Mathias B. prata med henne 

Pro Kyrksundets ritningar - John skickar per e-post till alla i gruppen  

Torgföreningens skisser - Markus kan skickat till John som skickar vidare till övriga 

Tomas kanske även hittar några ritningar som han kan skicka vidare till övriga 

Arkitekt-tävlingen 2014 – Den som har tillgång får lägga till den på Teams-gruppen 

Midsommartorget utvecklingsidéer - John skickar till alla 

Pargas stad hackathon – Vi försöker hitta bidragen 

 

Budget: 
Enligt Maria finns det 200 000 euro planeringspengar för torget. Vi återkommer till frågan igen under 

nästa möte. 

 

Övrigt: 
Enligt Kitty & Markus behövs en skylt som visar var torget finns. 

Man kom fram till att en tillfällig lösning är nu att använda ljustavlan till att marknadsföra torget. 

Linda frågar Lasse Andersson om det går i praktiken att lösa. 

 

Följande möte: 
Följande möte tisdagen den 22.8.2023 kl. 11:30-13:00 i Gruvan-kabinettet på Hunger & Törst.  

Mötet är ett lunchmöte med lunch till självkostnadspris. 


